
Postpensjonistene Buskerud 

Styremøte onsdag 19.02.2020  kl 1000  Drammen postterminal 
 

Til stede: Jan Dybvik, Per Hodt, Ingrid Orhagen, Svein Arne Fossbakken, Liv N 
Fredriksen, Liv Berit Kristiansen og Aud Moss.  

 

Forfall:  
 

Saksliste: 
1. Referater 
2. Orienteringer 
3. Forberedelser til Årsmøte 2020 
4. Møter fremover 
5. Medlemsverving, se tilsendt epost 
6. Eventuelt 

 
 

Sak 1. Referater  

• Styremøte 15.1.2020  Vedtak: Godkjent 
(https://www.postpensjonistene.no/avdelinger/buskerud/dokumenter/) 

• Medlemsmøte 5.2.2020  Vedtak: Godkjent 
(https://www.postpensjonistene.no/avdelinger/buskerud/dokumenter/) 

• PostBusken  2/2020 
• AU-protokoll nr. 1/2020 

(https://www.postpensjonistene.no/dokumenter/) 
• Medlemsblad fra avdelingene (fysisk og elektronisk) 
• Info fra Postkom nr. 1/2020 

 

Sak 2. Orienteringer 

Leder: 
• AU har startet forberedelsene til Landsmøtet 2021 når det gjelder 

valgkomite og møtested. 
• Landsstyret har hatt møte og godkjent regnskap og beretning for 

2019 
• Enkelte avdelinger har litt problemer med å skaffe tillitsvalgte. Saken 

tas alvorlig og samarbeid med avdelingene er satt i gang. 
 

Nestleder/turkomite 

https://www.postpensjonistene.no/avdelinger/buskerud/dokumenter/
https://www.postpensjonistene.no/avdelinger/buskerud/dokumenter/
https://www.postpensjonistene.no/dokumenter/


• Vi er pr. dato 331 medlemmer 
• Det har vært en del henvendelser etter utsending av 

kontingentvarsel. Det går stort sett på medlemskap i Fagforbundet 
eller ikke 

• Turen «Ut i det blå» er fulltegnet 
• Det planlegges tur i uke 35. Reisemålet blir Gotland. 

 
 
Kasserer: 

• Regnskapet er revidert uten merknader 
 

Ad sak 3  Forberedelser til årsmøtet 

Årsmelding, regnskap, budsjett og årsplan er klart og skal kopieres for 
utlegging på møtet. 
Underholdninga blir ved en fra bandet Det Betales 
 
Ad sak 4  Møter fremover 
 

Medlemsmøtet 27.5. blir på Sundhaugen. Underholdning og/eller temaer er 

under arbeid. 

 

Ad sak 5  Medlemsverving 

Det er sendt ut et skriv fra sentralt hold i forbindelse med medlemsverving. 

Det er en stor andel av postpensjonister som ikke er medlemmer hos oss. Så 

der har vi et potensiale for videre arbeid. 

Vedtak: Saken overtas av det nye styret etter årsmøtet. 

 

Ad sak 6  Eventuelt 

Det satses på et felles kurs for styremedlemmer sammen med avdelingene i 

Vestfold og Telemark 

 

Neste møte 6.5.2020 

 

Svein Arne Fossbakken 
sekretær 


